

## သင်၏ ဝန်ဆောင်မှုများ... နှင့် သင့်ဘဝတို့ကို အစီအစဉ်ချပါ။

သင့်အတွက် အရေးပါသူများနှင့် သင်စကားပြောဆိုနေရာမှ အစီအစဉ်ဆွဲခြင်းသည် ဖြစ်ပေါ်လာနိုင်ပါသည်။ သင့်ဘဝပုံစံကို မည်ကဲ့သို့မြင်စေချင်သည်ကို ခွဲခြားသတ်မှတ်ရန် အရေးကြီးပါသည်။ ထိုမှသာ သင်၏ဝန်ဆောင်မှုဆိုင်ရာ ညှိနှိုင်းရေးမှူးသည် သင့်အတွက် ပြင်ဆင်ပေးသော အစီအစဉ်အား သင်အလိုရှိသည့်အတိုင်း ရေးသားနိုင်မည်ဖြစ်ပါသည်။



DHHS တွင် သင့်ဝန်ဆောင်မှုများကို စီစဉ်ရာတွင် အကူအညီပေးရန်အတွက် ရည်ရွယ်ထားသော [ပါဝင်သူဆိုင်ရာ အစီအစဉ် စီစဉ်ခြင်း](#) ဝတ်စာမျက်နှာတစ်ခု ထားရှိထားပါသည်။ ၎င်းတွင် သင်နှင့်သက်ဆိုင်သော အခွင့်အရေးများကို နားလည်ခြင်း၊ ဝန်ဆောင်မှုပေးသူများနှင့် အတူတကွ လုပ်ကိုင်ဆောင်ရွက်ခြင်းတို့အပြင် သင်တက်ရောက်ရမည့် တွေ့ဆုံမှုများကို ဦးတည်ထားသည့် အချက်အလက်များ ပါဝင်ပါသည်။

### LifeCourse (CtLC) ဇယား ကို အသုံးပြုပါ။

DHHS သည် သင့်ဝန်ဆောင်မှုများအကြောင်း စဉ်းစားရန်နှင့် သင့်ဘဝဆိုင်ရာ အစီအစဉ်များကို ဆွဲရာတွင် အကူအညီပေးနိုင်ရန်အတွက် LifeCourse ဇယားဆွဲခြင်း ကိရိယာများကို အသုံးပြုပါသည်။ ပါဝင်သူဆိုင်ရာ အစီအစဉ်ဆွဲခြင်း ဝတ်စာမျက်နှာတွင် ၎င်းတို့နှင့် ပက်သက်သော ကိရိယာများ၊ အကြံပြုချက်စာရွက်များနှင့် ဗီဒီယိုများကို သင်တွေ့ရမည်ဖြစ်ပါသည်။

### လူထု ဗဟိုပြု စီမံကိန်းချန်ပီယံဖြစ်သော CtLC သို့ ဝင်ရောက်လေ့လာကြည့်ပါ။

**ပိုမိုလေ့လာလိုပါသလား သို့မဟုတ် ထိရောက်သော အစီအစဉ်ဆွဲခြင်းအကြောင်း အခြားသူများနှင့် ဆွေးနွေးလိုပါသလား။**  
လစဉ် CtLC စကားဝိုင်းတွင် ပါဝင်ပါ။

DHHS သည် CtLC ကိရိယာများ မည်သို့အလုပ်လုပ်ပုံနှင့်ပတ်သက်၍ လစဉ် CtLCဆိုင်ရာ ဆွေးနွေးမှုများကို လက်ခံကျင်းပလေ့ရှိပါသည်။ ကျွန်ုပ်တို့သည် အကြံဉာဏ်များကို မျှဝေခြင်းနှင့် ဥပမာများကို ပြသကာ၊ ပြဿနာဖြေရှင်းနည်းများကို မျှဝေပေးပါသည်။ ဤစကားဝိုင်းသည် ပါဝင်သူများ၊ မိသားစုဝင်များ၊ ဝန်ဆောင်မှုညှိနှိုင်းရေးမှူးများနှင့် ပံ့ပိုးပေးသူများအတွက် ဖွင့်လှစ်ထားပါသည်။ ကျွန်ုပ်တို့သည် သင့်အား ဤကိရိယာများကို အသုံးပြု၍ သင့်ဘဝအတွက် အစီအစဉ်ဆွဲခြင်းအား အောင်မြင်စေရန် အကူအညီ ပေးလိုပါသည်။

Zoom ဖြင့်လည်း ဆွေးနွေးမှုများကို ပြုလုပ်ပါသည်။ လတိုင်း၏ **ပထမဆုံး အင်္ဂါနေ့ ဗဟိုစံတော်ချိန် ညနေ ၃:၀၀ နာရီ**တွင် ကျင်းပလုပ်ဆောင်လေ့ရှိပါသည်။ အကောင့်ဝင်ရောက်ကာ

- ပါဝင်သူဆိုင်ရာ အစီအစဉ် စီစဉ်ခြင်း ဝတ်စာမျက်နှာရှိ သင်ယူမှုအခွင့်အလမ်းများကဏ္ဍ၊ လူထု ဗဟိုပြု စီမံကိန်းချန်ပီယံတွင် အချက်အလက်များကို သင်ရှာတွေ့နိုင်ပါသည်။
- [DDD ပင်မစာမျက်နှာ၏](#) အောက်ခြေတွင် ပြက္ခဒိန်ရှိပါသည်။